
Hermed referat fra bestyrelsesmøde i går, den 15.1.19 (ikke den 10.1.). 
  
Til stede: alle undtagen Jesper S., som havde meldt afbud. 
  
ad 1. Referat fra sidste bestyrelsesmøde godkendt. 
  
ad 2. Maribovej: Orientering om møde med GNH den 10.1., hvor IV, PBN, SB og BP 
deltog. Stadig enighed om, at det eneste, vi har givet tilsagn om, er at dække halvdelen af 
hævede vejbaner i kryds, som efterfølgende har vist sig ikke at kunne godkendes af 
kommunen, samt de deraf følgende hævede hjørner på "vores" side af MA. Enighed om, 
at vi fremover vil støtte etablering af kuglebump i vejkryds og om nødvendigt plaststrips 
imellem. GNH skal reparere den asfaltbelægning, som er blevet ødelagt ved fjernelsen af 
bump. Hvis godkendelse til kuglebump m.v. ikke opnås, skal de gamle bump reetableres 
for GNH's regning. Kravet på 27.243,79 fra GNH skal dokumenteres ved underbilag. Selv 
om vi muligvis ikke er forpligtede til at betale dette, vil vi gøre det, men samtidig gøre 
tydeligt opmærksom på, at vi betaler under protest, og at vi fremadrettet ikke vil acceptere 
denne mangel på samarbejde fra GNH's side. Når dokumentation for kravet foreligger, 
udarbejder BP udkast til svar, som forinden forelægges bestyrelsen. 
  
ad 3,  
Web site: Aftalt, at der skal etableres log in for brugere, som alene skal være de tinglyste 
ejere. SB og PBN arbejder videre. 
  
ad 4. Dato for generalforsamling 2019: 30.4.19 kl. 19.30 på skolen. BP reserverer lokale. 
  
ad 5. Næste bestyrelsesmøde: 12.3.19 kl. 19.30 hos IV 

  
ad 6. Generel drøftelse af "stort og småt". 
  
Referent: BP 

 


